
Protokoll från möte ungdomssektionen  
Tid: 25 juni kl. 19.00

Plats: Klubbhuset

Närvarande: Anders Brogren, Per Eklöf, Håkan Hallberg, Anita Hansson, Hampus Leandersson 
och som representant från styrelsen Martin Östling (och tidigare aktiv i ett U-råd).


§ 1 Presentationer 

En presentationsrunda genomfördes där bl.a. anknytning till fotboll och Alets IK ingick i 
beskrivningarna.


§ 2 Organisation och historik 

Anders redogjorde för organisation och historik. Tidigare fanns det ett ”U-råd” där Anders, Håkan, 
Martin och Per senast satt med. Initiativ till ungdomssektion taget av Martin. Anders och Martin 
träffade RF-Sisu och förarbetade, Anders skrev en motion som årsmötet antagit, stadgar har 
justerats och en ungdomssektion är inkluderad i organisationen från 2024 och framåt. På 
föreningens första möte efter årsmötet valdes Anders Brogren till ordförande för ungdoms-
sektionen. Ledamöterna Håkan och Per från tidigare U-råd fortsätter och så har Anita och 
Hampus tackat ja till att fylla på, tacksamt med fler händer, hjärnor och perspektiv. 


§ 3 Syfte med en ungdomssektion 

Anders föreslog följande formulering för ett syfte med den nybildade ungdomssektionen

”Bevaka och utveckla barn- och ungdomsfotbollen i Alets IK. Att vara en länk mellan 
ungdomslagen och föreningens styrelse.” De närvarande fann formuleringen möjlig att arbeta 
efter.


§ 4 Kommande arbete 

Anders redogjorde för arbete att utföra som kan delas in i olika kategorier: Närtid/Akut, Hösten 
2024 och Framåt. 


Närtid Hösten Framåt 
Försäljning av toapapper	 	 Möte med u-ledare o. RF-Sisu	 Dokument o manualer

Lagkassor	 	 	 	 Organisation BB-cup	 	 	 (spelare, VH o. ledare)

Bemanning under Laxacupen	 Utdrag belastningsregister	 	 Överblick material

Ansöka om konstgrästider	 	 Nästa kull fotbollsskola

Aletdagen, inkl loppis		 	 Värva ledare till nya lag

	 	 	 	 	 Tränarutbildningar


Under dagens möte fick det bli fokus på de akuta frågorna


§ 5 Försäljning av toapapper 

Anders redogjorde för hur han uppfattat turerna och såg behovet av att veta vad som nu gäller. 
Frågor har ställts till styrelse via mail men inget svar än. De närvarande förde diskussioner kring 
svårigheterna med att få försäljning genomförd. Det finns en ökande andel spelare i föreningen 
som kommer från mindre resursstarka hushåll och med mindre vana av traditionellt svenskt 
näringsliv. Produkten är också mycket dyrare jämfört med motsvarande i butik vilket försvårar 
ytterligare. Samtidigt som föreningen har behov av att få in pengar i kassan för den löpande 
verksamheten. Martin åtog sig att förhöra sig kring nästa steg som ska tas. En sak att ta med oss 
för fortsättningen är att hela föreningen är insatta i vad som kommer under ett år så att det 
kommuniceras på bästa sätt. T.ex. att spelare och deras vårdnadshavare får veta vad som gäller 
för året.




§ 6 Lagkassor och fördelning intäkter lag kontra förening 

De närvarande diskuterade olika för- och nackdelar med olika upplägg samt identifierade olika 
möjligheter och begränsningar. De givande och perspektivrika diskussionerna landade i att 
ungdomssektionen föreslår följande:


Fortsatt arbete i ett kalkylblad med att anteckna de olika lagens bidrag till föreningen som 
inkommer via försäljning. Kan ses som en sorts ”skuggbokföring” där det ska bli synligt vad de 
olika lagen bidrar med i försörjning av lotter, häften, kiosker och annat. Lag som tillför mer 
ekonomiska medel till föreningen kan på så sätt legitimera mer stöd i samband med t.ex. dyrare 
cupäventyr. Andra alternativ såsom att föreningens kassör konterar mer ingående eller att byta till 
Sportadmin föll på administrativa eller ekonomiska skäl.


I de försäljningar som Alets IK som förening organiserar föreslår u-sektionen att 60% av intäkterna 
kan ses som peng in till en lagkassa och 40% till föreningen. För de försäljningsaktiviteter som 
lagen helt arrangerar på egen hand, men under Alets IKs namn, bokförs intäkterna till 100% på 
laget, men det är ett krav att styrelsen informeras om aktiviteten.


§ 7 Bemanning av skolor under Laxacupen 

Under ett flertal år har Alets IK hjälpt HBK med att bemanna skolor under deras cup i slutet av juli. 
Ofta två skolor, ibland tre. Föregående år bemannade seniorerna och styrelsen Sturegymnasiet 
och Alets flicklag F07/08 Kattegattgymnasiet (med lite hjälp av P08/09). Seniorerna tar ansvar för 
Sturegymnasiet i år men inget lag har åtagit sig Kattegatt. Det första steget blir att utröna vad det 
skulle kunna innebära ekonomiskt för ett lag att åta sig uppdraget och att försöka få ett eller 
kanske två lag att sköta bemanningen. Martin kollar vad Alet får i ersättning. Anders gör sedan en 
påstötning i lagen igen.


Om inget lag ensamt tar på sig jobbet får det bli att fördela arbetet mellan alla ungdomslag. Detta 
evenemang är bara en månad bort så det är angeläget med snabba aktioner.


I diskussionen av denna fråga kom vi samtidigt in på hela biten med att vara spelare och 
vårdnadshavare i en förening. Pengar behöver komma in till en förening. Det finns kostnader som 
en förening har som alla lag behöver ge bidrag till. Om vi blir bättre på att inför en säsong 
kommunicera vad som ska säljas och vilket jobb som behöver göras kanske det kan ske 
justeringar att de som säljer mer jobbar mindre och tvärtom? 


Förutom att Alet får ersättning av HBK för bemanningen finns det goda möjliga intäkter via 
kioskförsäljning. T.ex. att sälja varma toasts och kalla drycker på kvällen.


§ 8 Ansökan om konstgrästider 

Senast den 15 augusti önskar kommunen att föreningen har ansökt om konstgrästider. Likt 
föregående år skickar Anders ut till lagen att de inkommer med önskemål och sedan skickas en 
samlad ansökan in. Vi kommer inte att få så mycket tider som vi vill eller på de tider vi önskar, likt 
tidigare får vi dela med oss av ytor och tider.


§ 9 Aletdagen inklusive loppis 

Lördagen den 31 augusti är det dags för Aletdagen igen. Vi hoppas att flera lag kan lyckas med 
att förlägga en hemmamatch under denna dag. Om det inte går att ha en match är det roligt att ha 
en träning eller aktivitet nere på Alevallen så det blir fullt med folk. Håkan kom med idé om att ha 
lotteri och så poppade det upp idéer kring något i pausen under herrarnas match. T.ex. tävling att 
kora en vinnare av att slå bollen närmast mittpunkten.


I år ska det också ske en loppmarknad under Aletdagen. Alehallen är bokad och upplägget är att 
intresserade säljare hyr ett bord för 150 kr. En tanke också om att personer kan skänka saker till 
Alet som föreningen kan sälja vid egna bord. Vi kunde dock konstatera att arbetet med 
loppmarknaden vid detta tillfälle inte är en fråga för ungdomssektionen.




§ 10 Arbetet framåt 

I korthet gick vi igenom arbete att utföra framåt. Här korta redogörelser för detta:


- Samla in utdrag ur belastningsregistret för alla ledare

- Anordna en u-ledarträff i mitten av september där vi bland annat påbörjar arbetet med Bendt Bil 

Indoor Cup samt att samla in tankar kring innehåll att ta med i en ”Hej-och-välkommen-till-
AletsIK”-manual som kan ges till nya ledare samt spelare och vårdnadshavare


- Likaså att se över tränarutbildningar. Det är inget krav från föreningens sida att som ledare i 
Alets IK genomfört utbildningar men det är rekommenderat och önskvärt


§ 11 Nästa möte 

Vi bestämde att se hur några frågor utvecklar sig den kommande veckan för att efter det ta 
ställning till när vi behöver ses igen.


§ 12 Mötet avslutas 

Anders tackade för dagens möte och gick hem med en god känsla i kroppen att denna nybildade 
ungdomssektion har något att tillföra.
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